

您的支持帶來的改變

IMPACT YOUR SUPPORT MADE POSSIBLE

埃塞俄比亞助養兒童計劃資訊

我們一起共同努力的成果

ETHIOPIA SPONSORSHIP FACTS

A few key facts about our important work together



埃塞俄比亞 Ethiopia



2001

救助兒童會在埃塞俄比亞開展助養兒童計劃的年份

The year Save the Children began sponsorship in Ethiopia

2,272

名2至5歲兒童在2021年接受杜蟲治療等保健服務

Children ages 2-5 received de-worming treatment and other health services in 2021

274,109

名兒童和成人於2021年受惠

Children and adults were reached directly in 2021

社區健康 Community Health

救助兒童會在WAGHIMRA當地的醫療中心和醫院為20名保健人員提供培訓後，1,701名孕婦接受了可改善她們整體健康狀況的保健服務和護理，對新生嬰兒保健尤其重要。

After Save the Children trained 20 health workers in local health centers and hospitals in Waghimra, 1,701 pregnant mothers received comprehensive health services and care that improved their overall well-being and were critical for newborn care.



社區教育 Community Education

為了克服在WAGHIMRA對新冠疫苗接種的偏見，224名當地前線工作人員接受了有關培訓並採用了成功的策略幫助指導疫苗接種過程以打擊有關疫苗的錯誤資訊和謠言。

In an effort to overcome the stigma of the COVID-19 vaccination in Waghimra, 224 local frontline workers were trained and equipped in a successful strategy that helped guide the vaccination process – combating misinformation and rumors about the vaccine.

學校健康與營養 School Health and Nutrition

因衝突導致許多在CENTRAL TIGRAY的醫療機構關閉後，救助兒童會啟動了6個流動診所，並建立了6個戰略性佈局的醫療中心，惠及18,941人的醫療需求。

After conflict shut down many health facilities in Central Tigray, Save the Children launched 6 mobile clinics and established 6 strategically placed health centers that served the medical needs of 18,941 people.



兒童早期發展 Early Childhood Development

在CENTRAL TIGRAY，1,500名孩子參加了救助兒童會的早期識寫和數學項目，為他們入學做好準備並提升他們的自信心。

1,500 girls and boys in Central Tigray participated in Save the Children's early literacy and math programs that will help prepare and equip them to start the first grade with confidence in their abilities.



「當我們的學校關閉時，我很高興救助兒童會能透過收音機廣播讓我們繼續學習！
When our schools were closed, I was happy that Save the Children helped us continue our education through radio!

- Desalegn

掃描二維碼觀看影片了解更多

Scan the QR code to watch the video to learn more



<https://savethechildren.click/Ethiopia2022>